



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24108

The Briefing Session of F.2 Life-Wide Learning Day
中二級「全方位學習日」簡介會

In response to the EDB's call for the provision of Other Learning Experiences for students, the Life-wide Learning Day will be held on 20th March 2025 (Thursday). Students are provided a valuable opportunity to Shenzhen to explore and learn more about natural landscape and history of Shenzhen. Students will also be given an opportunity to experience brand new learning environments that will broaden their horizons and open their minds. Back to the classroom, they will be given ample time to share their newfound knowledge and skills with schoolmates and teachers.

All S2 students need to attend the briefing session for the F.2 Life Wide Learning Day which will be held on the 14th March, 2025 in the School Hall at 3:40p.m. Students' participation is mandatory. Also, students should submit their Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macao Resident, and their HKSAR identity cards to form teachers on 11th March and 18th March respectively. Please complete the reply slip in eNotice by 17th February 2025. For enquiries, please contact Ms. Chan Nga Fun or Mr. Ngai Yat Kwo at 24977110.

茲遵照新學制之理念——為學生在課室及常規學習以外提供「其他學習經歷」(OLE)，本校將於2025年3月20日(星期四)舉行全校「全方位學習日」。活動日帶領學生到深圳，希望透過不同學習環境，讓學生可親身體驗另類學習模式，旨為擴闊學生的學習空間，讓他們得到貫穿學科界限的學習經歷，並認識深圳的古火山地貌和深圳大鵬古城的歷史，從而了解環境和文物保育的重要。希望藉該活動，提升學生的協作學習及相互交流的能力，達至全人發展。

為讓學生對行程安排有進一步了解，本校將於2025年3月14日下午三時四十分，假本校禮堂舉行中二級「全方位學習日」簡介會，所有中二級學生必須出席。此外，學生須於3月11日把港澳居民來往內地通行證(回鄉證)正本及3月18日把身份證正本帶回學校，交予班主任，以便學生隨團出發。敬希 貴家長於2月17日或之前簽妥電子回條。如有查詢，請於辦公時間內致電學校電話2497 7110 與陳雅芬老師或魏逸戈老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
12th February 2025 二零二五年二月十二日